
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Måndagen den 21 oktober 2019 kl 18:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Jörgen Setterman, Sören Sahlén, Marko Hiltunen,  

Anders Persson, Oskar Axelsson 

 

 

$1     Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2 Dagordningen för kvällens möte godkändes. 

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.   

 

§4 Rapporter och skrivelser:  

• Sören rapporterar från avslutningsmiddagen på Hjälmargården. Det blev allt som allt 

20 personer som avnjöt en god måltid, förrätt, varmrätt och efterrätt.  

• Johan rapporterar om städdagen som hölls på Odenvallen, det var ett dryga 20 tal 

samlade som hjälptes åt att fixa iordning anläggningen inför vintervilan. Noterades att 

föreningens städutrustning är något ålderstigen och mötet bestämde på stående fot 

att till våren gör vi en inventering av behovet och inhandlar det som behövs. Några av 

näten till målen är väldigt slitna och behöver bytas ut, även ett par av målen är i 

tveksamt skick. Även dessa besiktigas till våren och åtgärder bestäms då.  

• Johan rapporterar om det planerade bygget av utegym vid Odenvallen. Johan har 

träffat representant för Odensbackens Vägförening på plats på Odenvallen och denne 

skulle återkomma med mer besked om utegymmets installation mm men har ej 

återkopplat. Tanken är att utegymmet skall placeras i parken vid motionsspåret, 

ungefär i höjd med D-planen. Detta är inget som belastar föreningen mer än att vi 

förbinder oss att förvalta gymmet under projekttiden. Fortsättning följer.  

 

§5 Ekonomi  

• Skötselbidraget för kommande år skall vara inlämnat den 30/11. Ansökan görs 

elektroniskt via boknings-och bidragsportalen, något krånglande inloggning. Nytt är att 



man ska lämna detaljer/uppgifter om anläggningen och driften av denna, det skall 

vara inlämnat senast 31/10. Johan tar på sig att lämna utföra dessa uppgifter.  

• Oskar önskar att ungdomssektionen utser en person som ansvarar för 

sammanställning av försäljningar och andra transaktioner. Iom att våra ungdomslag är 

så oerhört duktiga på att sälja diverse produkter blir det en hel del uppgifter som 

trillar in och skall fördelas mellan konton och lag. Det är inte alltid uppgifterna är helt 

100% korrekta så det tar Oskar en hel del tid att sammanställa allt. Önskvärt vore om 

Oskar hade en kontakt mot ungdomssektionen som hjälper till med sammanställning 

mm. Johan hör mer Tony Olsson om detta går att ordna på något vis.  

 

 

§6 Idrottsplatsen 

• Vi har fått in en offert på altanbygget och mötet bestämmer att vi accepterar 

denna. Altanen skall stå klar 2020-04-01. Anders är föreningens kontaktperson när 

det gäller frågor kring altanen och dess utformning.  

• Anders har pratat med Jörgen på Tidab angående service av vår robotklippare, vi 

ska lämna in Gurra för översyn. Samtidigt har Anders flaggat för Tidab att vi vill 

investera i ytterligare en klippare. Tidab menar att iom den svenska kronans svaga 

värde mot Euron kommer priserna på klipparna stiga med 10% från årsskiftet, 

men om man väljer att ”tinga” en klippare nu under hösten så får man årets pris. 

Det är mötets mening att vi gör så och beställer in installation av klippare till våren 

2020.  

• Grusplanen kommer eventuellt användas under vintern och det är som vanligt, de 

som nyttjar planen ansvarar även för återställning av den, mao att man rakar av 

den med rakan som finns placerad bredvid planen. 

• Det har kommit klagomål på att bastuaggregatet är ojämn i temperatur, samtidigt 

har vi fått signaler som menar tvärtom. Vi ber bastarna känna sig för och 

återkoppla hur funktionen är. Eventuellt blir det en investering i nytt aggregat.  

 

§7 Övriga frågor 

• Johan har bett Frille om en offert på ommålning i omklädningsrummen.  

• Diskussion om huvudstyrelsens sammansättning inför kommande årsmöte till 

våren. Man är överens om att det är en bra konstellation i dagsläget, alla är 

delaktiga i arbetet. Eventuellt kommer det ske förändringar i rollerna.  

 

 

§8 Nästa möte 

 Bestämdes till 16:e december kl 18:00 på Odenvallen.  

 

§9  Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


